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عکس نوشت

 توقف برنامه 4 ساله به ضرر فوتسال

 بحث هایی ک��ه در روزهای اخی��ر پیرامون قطع 
همکاری احتمالی با خس��وس کاندلاس،  سرمربی 
تیم ملی فوتسال به وجود آمده اصلا به نفع فوتسال 
کشورمان نیست. کمیته فوتسال به هر دلیلی بعد 
از جام جهانی 2012 تصمیم گرف��ت که این مربی 
را تا س��ال 2016 حفظ کند و با یک برنامه 4 س��اله 
باعث موفقیت تیم ملی در جام جهانی آینده ش��ود. 
حالا اما اینطور تصور می ش��ود که جدایی این مربی 
با وج��ود انتقادهایی ک��ه از او وجود دارد، به س��ود 
فوتسال کشورمان نیست، اگرچه سطح فوتسال ایران 
آن قدر بالا هست که مربی ای در این سطح زمان را از 
ما نگیرد.  درست اس��ت که امسال رقابت مهمی در 
سطح ملی نداریم و حتی برنامه  سال های آینده نیز 
مشخص اس��ت اما در همین مقطع زمانی می شود 
بازیهای تدارکاتی و اقدام��ات مثبت تری انجام داد. 
شاید بهتر است کمیته فوتس��ال و کمیته فنی که 
اخیرا تشکیل شده،  س��ریعتر عمل کنند تا قبل از 
شروع لیگ جدید، این رشته تکلیف خودش را بداند. 
الان صحبت درباره گزینه های دیگر درست نیست 
و شکل بهتر این اس��ت که ابتدا تکلیف خسوس را 
مشخص کنیم و سپس اگر توافقی صورت نگرفت، 
به فکر گزینه های دیگر باشیم. از سوی دیگر توانایی 
مربیان ایرانی در تیم ملی فوتسال قبلا ثابت شده و 
همین حالا مربیان سطح بالایی داریم اما به هرحال 
خسوس بیش از 2 سال است که در ایران بسر می برد 
و شناخت خوبی هم از فوتسالمان پیدا کرده است؛ 
پس به راحتی نباید برنامه ه��ای بلند مدت درنظر 

گرفته شده از سوی کمیته فوتسال متوقف شود. 
در عین حال نباید از این موضوع به راحتی گذشت 
که کمیت��ه فوتس��ال نی��ز دارای محدودیت هایی 
است. این رش��ته با این همه موفقیت ها فقط دارای 
یک کمیته و 2 اتاق در فدراس��یون فوتبال اس��ت 
که اصلا در ش��ان نام و اهالی آن نیست. سالهاست 
که فوتس��الی ها تقاضای جدایی از فوتب��ال را دارند 
تا بتوانن��د در قد و قواره جهان��ی حرفی برای گفتن 
داشته باشند. فوتسال هم مثل فوتبال نیاز به کمیته 
داوران،  آموزش،  مسابقات و... است اما اگر قرار باشد 
در حد یک کمیته اداره شود، به همین اندازه محدود 
می ماند. شاید فدراس��یون فوتبال نیز خیلی در این 
ماجرا مقصر نباش��د اما اگر به همین صورت قرار بر 
ادامه کار فوتسال باشد،  مطمئنا در آینده نیز شاهد 
ادامه روند نزولی فوتسال کشورمان هستیم که روزی 

چهارم دنیا شده بود. 

توضیحپروی�ندربارهبیم�اریاش| علی 
پروین درخص��وص آخرین وضع بیم��اری اش، 
ضمن بیان مطلب فوق اظهار کرد:  »متاس��فانه 
چند روز کسالت داش��تم و این موضوع برخلاف 
میل باطنی ام رسانه ای شد. دوست نداشتم باعث 
نگرانی هواداران شوم و خدا را شکر درحال حاضر 
به خواس��ت خدا و با دعای هواداران حالم خوب 
است. از همه دوس��تان و هوادارانی هم که پیگیر 
حالم بودند، تشکر می کنم.امیدوارم پرسپولیس 
هم در دربی و هم در مجموع دو بازی با الهلال به 

برتری برسد.«
مثبتش�دندوپین�گ8ورزش�کار   
ایرانی| شورای صدور رای س��تاد ملی مبارزه با 
دوپینگ)نادو( از مثبت ش��دن تس��ت دوپینگ 
8 ورزش��کار ایرانی خبر داد. بر این اس��اس پارسا 
معین��ی، س��عید محم��دی، وحید اس��لامی، 
محمدرضا مرادیان از بسکتبال و رهام پیروانی از 
شنا به دوسال محرومیت محکوم شدند. همچنین 
مجید صالحی از بس��کتبال، بهمن جهاندیده از 
والیبال و فرشید نادری از فوتبال به ترتیب 6 ماه، 

4ماه و جریمه نقدی شدند.

   مربیگرینس�تادرآمریکا| آلس��اندرو نستا 
مدافع سابق لاتزیو، میلان و تیم ملی ایتالیا که اکنون 
در 40 سالگی در تیم مونترال ایمپکت بازی می کند، 
خبر از سرمربی گری اش در فوتبال باشگاهی آمریکا 
)موسوم به MLS( در فصل بعد داد. نستا مدتی هم 

در لیگ فوتبال هند بازی می کرد.

صعودمسکرمانبهپل�یآف| تیم فوتبال 
مس کرمان با برت��ری یک بر صف��ر  مقابل مس 
رفسنجان در دیدار برگشت پلی آف لیگ دسته اول 
به دیدار پلی آف لیگ برتر صعود کرد و در این محله 

مقابل تیم چهاردهم این لیگ به میدان می رود.
  تصادفمرگبارقهرمانموتورسواری| »کر 
میلر« قهرمان 11 ساله موتورسواری جهان دچار 
سانحه و به بیمارستان منتقل شد. این در شرایطی 
است که ابتدا اعلام شد که میلر جان خود را در این 
تصادف از دست داده است اما پلیس اسکاتلند اعلام 
کرد، او هنوز زنده است و در بیمارستان در شرایط 
سختی به سر می برد. او سال گذشته در مسابقات 

قهرمانی جهان Ninjakart قهرمان شد.

  برگ�زاریفین�الحذفیدرخرمش�هر|  
براساس اعلام رییس سازمان لیگ از سال آینده 
فینال مس��ابقات ج��ام حذفی فوتبال در ش��هر 

خرمشهر برگزار می شود.

جهانبخ�ش،بهترینبازیکنلیگهلند| 
علیرضا جهانبخش مهاج��م ایرانی تیم نایمخن 
هلند عنوان بهترین بازیکنان این فصل لیگ دسته 
اول این کشور را به دس��ت آورد و برنده جایزه گاو 

طلایی شد.

نگاه

 صرفا جهت اطلاع!

تیتر بازی

  در روز نخست مسابقات تکواندوی قهرمانی جهان 
عاشورزاده به نیمه نهایی رس��ید. امروز هم حجی 

زواره به مصاف حریفانش می رود.
  احس��ان مهاجر ش��جاعی به عنوان دبیر جدید 

فدراسیون دوومیدانی منصوب شد.
  کی روش برای هماهنگی اردوی ترکیه و بازدید از 

کمپ گالاتاسرای و فنرباغچه راهی استانبول شد.
  استان همدان خواستار میزبانی مرحله دوم لیگ 
باشگاه های کشور و دومین دوره جام باشگاه های 

کشتی جهان شد.
  بازی دوستانه تیم ملی فوتبال مقابل ازبکستان در 

سایت فدراسیون جهانی فوتبال ثبت شد.
   فدراس��یون فوتبال گوام خواهان برگزاری بازی 

رفت و برگشت خود با تیم ملی ایران در تهران شد.

کریمی:من 37 ساله چرا باید به فوتبال برگردم؟
ادینیو:تراکتورسازی با 2 گل من قهرمان می شود

کواچ: در لیگ جهانی از بازیکن های جدید استفاده 
می کنم

طارمی:  نگ��ران اتفاقات احتمالی در عربس��تان 
نیستم

پولنداریمزیرآبزمینتنیسبسازیم!

 شایسته: حضور نادال و فدرر 
در ایران فایده ای ندارد

تنی��س  ش�هروند| 
رش��ته های  از  یک��ی 
محب��وب در س��طح دنیا 
ک��ه  به حس��اب می آید 
در ای��ران نی��ز طرفداران 
خاص خ��ود را دارد. البته 

در سال های اخیر همواره شاهد حرکت آسانسوری 
تیم ملی کش��ورمان در جام دیویس که معتبرترین 
رقابت برای تنیس ایران محس��وب می شود،  بودیم. 
رئیس فدراسیون تنیس البته به کاری که چند سالی 
است استارتش را زده، اعتقاد دارد و مطمئن است که 
در سال های آینده با رش��د نوجوانان و جوانانی که از 
پایه اصولی تربیت ش��ده اند،  تنی��س ایران می تواند 
آغازی دوباره داش��ته باش��د. در ادام��ه گفت وگوی 

»شهروند« را با مجید شایسته می خوانید: 
قرارب�وددرهمینروزه�اتیمملیتنیس
راهیمسابقاتکشورهایاسلامیشودامااین

اعزاملغوشد!
تیم مل��ی خودش را ب��رای حضور در مس��ابقات 
گ��روه دوم جام دیویس آماده می کن��د و هدف ما از 
برنامه ریزی برای حضور در مس��ابقات کش��ورهای 
اس��لامی آمادگی برای جام دیویس بود. با توجه به 
این که چند بازیکن اصلی مان شرایط خوبی نداشتند، 
به این نتیجه رسیدیم که به این رقابت ها اعزام نشوند 
و در همین تهران کارهای بدنسازی ش��ان را دنبال 

کنند.
باای�نوضعب�هموفقیتدرج�امدیویس

خوشبینهستید؟
من ابتدا باید به این نکته اش��اره کنم که هدف ما 
موفقیت در دیویس کاپ نیست، بلکه می خواهیم از 
پایه تنیس را بسازیم. پایدار بودن حضورمان در دسته 
دوم این مس��ابقات برایمان اهمی��ت دارد اما برنامه 
اصلی مان را روی پایه ها پی��اده می کنیم. ما میزبان 
کویت در تهران هستیم تا بعد از شکستی که مقابل 
اندونزی داش��تیم،  برای ماندن در دسته دوم آنها را 
شکست دهیم. البته مشکلاتی هم داریم چون زمان 
این رقابت ها در ماه رمضان اس��ت و هر چقدر سعی 

کردیم تاریخ آن را تغییر دهیم،  به نتیجه نرسیدیم.
ش�ماازبرنامهخودرویتیمهایپایهحرف
میزنیداماتیمملیبزرگسالانبهآسانسوری
دردستهدوموسومجامدیویستبدیلشده

است...
اتفاقا چون آسانس��ور شدیم، تمرکزمان روی تیم 
بزرگسالان نیست. شرایط تیم بزرگسالان ما همین 
است و دیگر آنها در سنی نیستند که بخواهند بیشتر 
از این پیشرفت کنند. الان تیم بزرگسالان بانوان ما به 
جایی رسیده که چند تنیسور نوجوان آن را تشکیل 

می دهند. 
برایپیشرفتبزرگسالانشایداستخدام

مربیخارجیهمموثرباشد...
مش��کلی که درباره مربی خارجی وجود دارد این 
است که در مسابقات جام دیویس به دلیل قوانینی 
که وجود دارد نمی تواند هدایت تیم را برعهده داشته 
باشد. البته با این حال به دنبال یک مربی سطح بالای 
خارجی هستیم تا برنامه ریزی تیم های ملی و آموزش 

مربیان را با حضورش در دستور کار قرار دهیم.
فکرنمیکنی�دحضورچهرهه�ایمطرح

تنیسدنیادرایرانمیتواندراهگشاباشد؟
حضور یک چهره مش��هور در ای��ران نباید صرفا 
جهت تبلیغات باش��د و باید برای تنیس ما منفعت 
داشته باشد. این که ما فدرر یا نادال را به ایران بیاوریم 
و فقط با او عکس بیندازیم، به جز صرف هزینه، چه 
عایدی ب��رای ما دارد؟ البته در بحث اعزام ها س��عی 
می کنیم با سیاست پیش برویم و با توجه به بودجه ای 

که داریم، این کار را انجام دهیم. 
دربخشس�ختافزاریوضعتنیسایران

چگونهاست؟
امکانات س��خت افزاری تنیس ایران در سال های 
اخیر رشد خوبی داش��ته و 80 درصد به زمین های 
تنیس استان ها افزوده ش��ده است. این بهانه خوبی 
است که من بگویم دلیل ناکامی ما نداشتن امکانات 
بوده اما به دنبال گس��ترش این رشته هستیم. البته 
در مجموعه انقلاب حدود 30 زمین تنیس داریم که 
پتانسیل بالایی برای برگزاری مسابقات دارند،  اگرچه 
ما مثل اماراتی ها نمی توانیم زمین تنیس��ی زیر آب 

بسازیم تا سالی یک بار از آن استفاده کنیم.

آقای رئیس

شهروند| بازی حساس تر دور برگشت نیمه نهایی 
لیگ قهرمانان اروپا درحالی امشب از ساعت 23:15 
به وقت ته��ران بین رئال مادری��د و یوونتوس برگزار 
می شود که یک گل، سفیدهای برنابئو را راهی فینال 
می کند اما تس��اوی، برتری یوونتوس)تیم اول این 
روزهای سرزمین چکمه ای ایتالیا( و هرگونه برتری 
غیر از 2بریک، مردان آلگری را یک قدم دیگر به اولین 

سه گانه تاریخ باشگاه نزدیک می کند.
خاطراتبدوایستتاریخ

از یک س��و رئال مادرید، مدافع عن��وان قهرمانی 
لیگ قهرمان��ان پ��س از شکس��ت 2 بر ی��ک بازی 
رف��ت در زمین یوونت��وس به خاط��رات تلخ حذف 
در مراح��ل نیمه نهای��ی فص��ل 2003-2002 و 
2005-2004لیگ قهرمان��ان مقاب��ل یوونت��وس 
می اندیشد و از طرفی با یک حقیقت تاریخی روبه رو 
اس��ت؛ یوونتوس در هر یک از 5 باری که بازی رفت 
مراحل حذفی لیگ  قهرمانان و جام باشگاه های اروپا 
را به سود خود خاتمه داده، نهایتا صعود کرده است. 
شاید این بار طلسم از بین برود و شاید هم ششمین 
صعود بانوی پیر پس از برتری 2 بر یک در بازی رفت 
رقم بخورد. ک��روس گفته به این بازی می رس��د اما 
پزشکان رئال پس از تس��اوی 2 بر2 تیم شان مقابل 

والنس��یا در هفته سی و شش��م لالیگا اعلام کردند 
این آلمانی مصدوم قطعا جدال در تورین را از دست 
می دهد. علاوه بر غیبت احتمال��ی کروس، مودریچ 
قطعا و بنزما احتمالا مانند بازی رفت غایب هستند. 

یوونتوس این بار پوگبا هرچند طبیعتا ناآماده و تازه 
برگشته از مصدومیت را دراختیار دارد و برای رسیدن 
به اولین فینال اروپایی اش از فص��ل 2002-2003 
به شدت بی تاب اس��ت. یوناس اریکس��ون سوئدی 

همراه 2 هموطنش، نیکولاس کلاسینویس و دانیل 
وارنماک قضاوت بازی را به عهده دارند.

ازنگاهآمار
 هیچ تیم��ی در تاریخ لیگ قهرمان��ان به اندازه 
یوونتوس و بایرن در فینال شکس��ت نخورده است. 
اگ��ر بای��رن در س��ال های 1999، 2010 و 2012 
فینال را به منچستر یونایتد، اینتر و چلسی باخت، 
یوونت��وس در س��ال های 1997، 1998 و 2003 
مقابل دورتموند، رئال مادری��د و میلان در گام آخر 
ک��م آورد./   یوونتوس در هیچ ی��ک از 3 بازی اخیر 
خارج از خانه در لیگ  قهرمانان گل نخورده اس��ت./ 
  بانوی پیر فوتبال ایتالیا از زمان برتری  سال 1962 
دربرنابئو تا پیروزی  سال 2003، 12 بازی بدون برد 
مقابل میزبانان اسپانیایی را تجربه کرد./  کاسیاس 
در صورت حضور در ترکیب اصلی صدوپنجاهمین 
و ژاوی صدوچهل ونهمین رقابت در لیگ  قهرمانان 
را تجربه می کنن��د./  رئال مادرید از ب��ازی آوریل 
2003 مقابل بارسلونا، تا به حال، 23 بازی خانگی 
اخیر اروپایی را با گل به پایان رسانده است./  رونالدو 
به عنوان زننده 9 گل در بازی های نیمه نهایی لیگ  
قهرمانان در هر 6 رویارویی قبلی با تیم های ایتالیایی 

گل زده است. 

ش�هروند| بالاخره آنچه بس��یاری از هواداران 
اس��تقلال منتظرش بودن��د و در گمانه زنی های 
چند وقت اخیر عنوان می کردن��د از زبان رئیس 
هیأت مدیره استقلال به عنوان خبر تقریبا قطعی 
شنیده شد. ماجرا از اواسط فصل روبه پایان لیگ 
برتر شروع ش��د؛ وقتی استقلال با اشتباهات امیر 
قلعه نوعی نه تنها فرصت قهرمانی را از دس��ت داد 
بلکه با شروع سریال شکس��ت های متوالی، یک 
هفته قبل از پایان فصل، رسما از به دست آوردن 
سهمیه فصل آینده لیگ قهرمانان آسیا ناامید شد؛ 
آنچه آخرین میخ به تابوت آبی پرافتخارترین مربی 
تاریخ لیگ برتر بود. مقداد نجف نژاد با بیان جمله 
»تا آخر فصل و بعد از بازی با پرسپولیس درخدمت 
قلعه نوعی هستیم« بر شایعات نزدیک به واقعیت 
خداحافظی س��رمربی فعل��ی اس��تقلال از تیم 
پایتخت نشین مهر تأیید زد؛ این یعنی برکناری 
قلعه نوعی در پایان دربی ام��ا حرف های او از چند 

زاویه قابل بررسی است.
کدامهیأتمدیره،کدامانتخابات؟

مقداد نجف نژاد، علاوه بر ریاس��ت هیأت مدیره 
اس��تقلال، رئیس فراکس��یون ورزش در مجلس 
نیز محسوب می ش��ود. این 2 سمت وقتی ایجاد 
حساسیت می کند که او در سمت سیاسی اش از 
لغو آخرین مزایده استقلال در روز 29 اردیبهشت 
می گوید. معادله س��اده ای وجود دارد؛ اگر مزایده 
انجام ش��ود و مالک جدیدی برای استقلال پیدا 
شود، اساسا هیأت مدیره جدیدی روی کار می آیند 
و معلوم نیست این گروه ریاستی در جمع آبی ها 
می مانند و تصمیم ساز می شوند یا خیر؟ اگر مزایده 
انجام نشود، شرایط فعلی باقی می ماند و 2 باشگاه 
احتم��الا اجاره داده می ش��وند. درای��ن صورت و 
با توجه به صحبت های اخیر، قطع��ا جایی برای 
قلعه نوعی باقی نمی ماند. آینده معلوم نیست و فعلا 

گزینه جایگزینی در تیم مدیریتی و تیمی به چشم 
نمی خورد. از س��وی دیگر به تعویق افتادن زمان 
مزایده چهارم راهکاری برای باقی ماندن نجف نژاد 

در راس هیأت مدیره استقلال تلقی می شود.
اختلافباافشارزاده

اس��تقلالی ها علاقه زی��ادی ب��ه تکذیب خبر 
اختلاف بین سرمربی و بهرام افشارزاده، مدیرعامل 
تیم پرافتخار آسیا دارند. مقداد نجف نژاد وقتی با 
سوالی دراین باره مواجه ش��د، جواب جالبی داد:  
»کنجکاوی نکردم که بدانم اختلافی وجود دارد 
یا نه.« نجف نژاد از قلعه نوعی انتظارات بیش��تری 
داش��ت:  »وقتی بازیکن لایی می خ��ورد، یعنی 
نفس ندارد و از مشکل بدنی رنج می برد. قلعه نوعی 
دوس��ت من و مربی بزرگی است اما توقع داشتیم 
استقلال سهمیه آسیا را کسب کند.« در این بین 
منصور پورحیدری، عضو هیأت مدیره و بازیکن و 
سرمربی سابق اس��تقلال در گفت و گویی جالب 
اعلام کرده بود بهتر اس��ت شاگرد س��ابق اوپایان 
فصل از استقلال برود و حداقل یک سال استراحت 
کند! باید دید آیا ژن��رال در صورت فروش یا اجاره 
استقلال هم با تیم جدید مدیریتی می ماند یا پس 
از گفته های اخیر نجف نژاد، رسما جا را برای مربی 

جدید)شاید علیرضا منصوریان(  باز کند.
آیندهاستقلال

آخرین بازی فصل اس��تقلال، دربی همیش��ه 
حساس اما این بار کاملا تشریفاتی با پرسپولیس 
اس��ت. قلعه نوعی اولی��ن تلنگ��ر در دوران فعلی 
حضورش در اس��تقلال را با از بی��ن رفتن رکورد 
نباختن��ش در دربی به عنوان مرب��ی تجربه کرد 
و ح��الا پس از دریافت 4 گل از تراکتورس��ازی در 
آزادی، قصد دارد فصل فاجعه بار خود را با گرفتن 
انتقام شکس��ت بازی رفت از پرسپولیس بی سر و 

سامان بگیرد.

شهروند| داور بین المللی کش��ورمان در یک 
اتفاق تاریخی به عنوان یکی از 8 داور مطرح دنیا از 
 NBA سوی فدراسیون جهانی به لیگ تابستانی

دعوت شد.
NBAاولینداورایرانی

بعد از پایان کار حامد حدادی در لیگ حرفه ای 
بسکتبال NBA که چند سالی از آن می گذرد،  
هنوز هیچ بازیکنی نتوانسته از ایران به معتبرترین 
لیگ بسکتبال دنیا راه پیدا کند و با شرایط فعلی 
بسکتبال کشورمان هم در چند  سال آینده امیدی 
به تکرار این اتفاق نیست. حالا فدراسیون جهانی 
بس��کتبال 8 داور مطرح جهان را برای حضور در 
لیگ تابس��تانی NBA دعوت ک��رده که در این 
لیست نام امیرحسین صفرزاده، داور جوان ایرانی 

به چشم می خورد.
ازرویاتاواقعیت

ش��اید برای هر بازیکن یا داور بسکتبال حضور 
در لیگ NBA یک آرزو باشد. البته لیگ معتبر 
آمریکا تا چند هفته دیگر به پایان خواهد رس��ید 
اما در لیگ تابستانی تیم ها بازیکنان جدید خود را 
به میدان می فرستند تا از میان آنها شاخص ترین ها 
را جذب کنند. حضور در میان غول های بسکتبال 
دنیا قطعا تجربه جدیدی ب��رای داور بین المللی 

کشورمان خواهد بود.
ازداخلرانده،ازخارجفراخوانده!

جالب اس��ت بدانی��د داور ایرانی م��ورد توجه 
فدراسیون بس��کتبال آمریکا به دلیل مشکلات 
داخلی در لیگ ایران قض��اوت نمی کند! ماجرا از 
این قرار است که آبکاریان،  رئیس کمیته داوران 
فدراس��یون بس��کتبال اخیرا با صف��رزاده دچار 
اختلافاتی شده و حاضر نیست قضاوت دیدارهای 
نیمه نهای��ی و نهایی لیگ برتر بس��کتبال را به او 
بسپارد. حالا داوری که از لیگ داخلی ایران رانده 

شده،  به ش��کلی جالب کیلومترها دورتر از خاک 
ایران مسابقاتی را س��وت خواهد زد که سطحی 

بسیار بالاتر دارد.
صفرزاده:ازقضاوتدرمیانغولهای

NBAترسیندارم
امیرحسین صفرزاده، داور بین المللی کشورمان 
درباره دعوتش به NBA به »شهروند« می گوید: 
»م��ن از این اتفاق نه تنها برای خ��ودم بلکه برای 
بسکتبال ایران خوشحالم. البته جدا از قضاوت در 
این رقابت ها برای من کمپی که یک هفته قبل از 
مسابقات برای داوران مطرح دنیا برگزار می شود،  
اهمیت دارد که می توانم چیزهای زیادی بیاموزم. 
با این که جو NBA با لیگ ایران متفاوت اس��ت 
اما قطعا هیچ ترسی از قضاوت در میان غول های 

بسکتبال دنیا ندارم.«
او حرف هایش را این گونه ادامه می دهد: »به غیر 
از مسابقات تابستانی که اصلا نمایشی نیست و با 
جدیت تمام دنبال می شود. در سایر مسابقات فقط 
از داورانی استفاده می ش��ود که ملیت آمریکایی 
داشته باشند. به همین دلیل من نمی توانم شانسی 
برای خودم قایل ش��وم چون کش��ورم را دوست 
دارم و این جا به افرادی چون مشحون، نوربخش، 

هنریک درغوکاسیان و همسرم مدیون هستم.«
صفرزاده در پایان به اختلافش با رئیس کمیته 
داوران اش��اره می کند: »متاس��فانه آبکاریان مرا 
به عن��وان داور قبول ن��دارد؛ او یک ماه و نیم پیش 
مرا فراخواند و یک قضاوت به من داد اما بار دیگر 
نامم را از لیس��ت خارج کرد. 17 دوره فینال لیگ 
ایران سوت زدم و منتظرم هستم تا بعد از انتخابات 
فدراس��یون اولین تغییرات در کمیته داوران رخ 
دهد تا همه چیز س��ر جای خودش بیاید. تصور 
می کنم به راحتی از س��رمایه مملکت گذشتن،  

خیانت محض است.«

هیاتمدیرهاستقلالبالاخرهموضعخودرااعلامکرد

قلعه نوعی بعد از دربی 
برکنار می شود

مقدادنجفنژادبرایماندندراستقلالجلویمزایدهچهارمرامیگیرد؟

گفتوگوی»شهروند«بااولینداورایرانیکهبهNBAراهپیداکرد

 از قضاوت در بین غول ها 
نمی ترسم

صفرزادهباوجودحذفازمسابقاتداخلیدربین8داوربرترجهانقرارگرفت

بازدید دایی از انجمن 
حمایت از کودکان کار
علیدایی،اسطوره
فوتبالایرانروزگذشته
بهانجمنحمایتاز
کودکانکاررفتوازاین
مجموعهبازدیدکرد.
برخوردداییباکودکان
حاضردراینمرکزبسیار
جالبتوجهبود.

امشب،پازلفیناللیگقهرمانانتکمیلمیشود
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